
Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 11. 02. 2015 

 

Místo konání:  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek:  17.05 hod.  

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

 Lukáš Kápar, Pavel Kolář, Petr Šíma 

Omluveni:  Roman Čermák 

Neomluveni: - 

Hosté: - 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Jan Jaroš, Pavel Kolář 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Rozpočet provozních nákladů MŠ 

3. Pojištění majetku a zodpovědnosti 

4. Vyúčtování Společenského plesu 

5. Těžba dřeva obecní lesy 

6. Tříkrálová sbírka 

7. Různé 
 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Pavel Kolář 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 14.01.2015. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 4 ze 

dne 14.01.2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2. programu: Rozpočet provozních nákladů MŠ 

Předsedající předložila zastupitelstvu rozpočet provozních nákladů mateřské školy Cvrček na 

rok 2015 vypracovaný ředitelkou školy - Alenou Vitáčkovou. Zastupitelstvo návrh projednalo 

a z důvodu pokrytí skutečných provozních nákladů rozhodlo o navýšení z původní výše 

305.000 Kč na upravenou výši 350.000 Kč. Poté zastupitelstvo rozpočet provozních nákladů 



Mateřské školy cvrček pro rok 2015 ve výši 350.000 Kč schválilo. Vlastní podíl obce 

Strážkovice na provozních nákladech Mateřské školy Cvrček pro rok 2015 činí 175.000 Kč, 

které budou poukázány na účet MŠ ve třech splátkách: duben 2015 – 50.000 Kč, říjen 2015 – 

80.000 Kč, prosinec 2015 – 45.000 Kč. 

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo schvaluje rozpočet provozních nákladů Mateřské školy 

Cvrček pro rok 2015 ve výši 350.000 Kč. Vlastní podíl obce Strážkovice na provozních 

nákladech Mateřské školy Cvrček pro rok 2015 činí 175.000 Kč, které budou poukázány na 

účet MŠ ve třech splátkách: duben 2015 – 50.000 Kč, říjen 2015 – 80.000 Kč, prosinec 2015 

– 45.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Pojištění majetku a zodpovědnosti 

Předsedající předložila zastupitelstvu nabídky pojišťoven na pojištění majetku obce a 

zodpovědnosti. Důvodem poptávky pojištění je navýšení majetku obce a rozšíření pojistného 

plnění. Předloženy byly nabídky pojišťoven: Česká pojišťovna, ČSOB pojišťovna, 

Kooperativa Pojišťovna. Po vyhodnocení nabídek rozsahu pojištění a ceny pojistného byly 

nabídky vyhodnoceny následovně: ČSOB pojišťovna za cenu 25.383,- Kč, Česká pojišťovna 

za cenu 30.620,- Kč a Kooperativa pojišťovna 26.727,- Kč, která nenabídla možnost rozšíření 

časového krytí u pojištění odpovědnosti zastupitelů za škodu způsobenou obci zpětně. 

Zastupitelstvo nabídky projednalo a rozhodlo o výběru nabídky ČSOB pojišťovna. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce uzavřít příslušnou pojistnou smlouvu s ČSOB 

pojišťovna. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo rozhodlo o výběru nabídky ČSOB pojišťovna na pojištění 

majetku obce a zodpovědnosti. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce uzavřít příslušnou pojistnou smlouvu 

s ČSOB pojišťovna na pojištění majetku obce a zodpovědnosti. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Vyúčtování Společenského plesu 

Předsedající předložila zastupitelstvu podklady pro vyúčtování Společenského plesu 

konaného dne 16.01.2015 ve spolupráci s Mysliveckým sdružením Strážkovice. Vyúčtování 

skončilo s kladným zůstatkem 12.214 Kč. Zastupitelstvo vyúčtování projednalo a vzalo na 

vědomí. 

Návrh usnesení 4: Zastupitelstvo bere na vědomí vyúčtování Společenského plesu konaného 

dne 16.01.2015 ve spolupráci s Mysliveckým sdružením Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Těžba dřeva obecní lesy 

Předsedající předala slovo místostarostovi obce p. Káparovi, který informoval přítomné 

zastupitele o platné Lesní hospodářské osnově pro lesní porosty v majetku obce Strážkovice 

předané revírníkem Josefem Mojžíšem. Z uvedené osnovy vyplývá nutnost vytěžit do 



31.12.2020 2.000-2.500 m3 dřeva a nutnost prořezávek a dalších pěstebních prací. 

Zastupitelstvo projednalo povinnosti vyplývající z Lesní hospodářské osnovy a rozhodlo, že 

v následujících pěti letech bude postupně vykáceno cca 500 m3 dřeva ročně a tyto plochy 

následně osázeny a ošetřovány. Zastupitelstvo dále ukládá předsedovi Komise životního 

prostředí p. Čermákovi a místostarostovi p. Káparovi vyzvat těžební firmy a výkupce dřeva 

k předložení nabídek na těžbu a výkup cca 500 m3 dřeva pro rok 2015 v termínu do 

11.03.2015. 

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo rozhodlo, že v následujících pěti letech bude dle Lesní 

hospodářské osnovy postupně vykáceno cca 500 m3 dřeva ročně a tyto plochy následně 

osázeny a ošetřovány. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá předsedovi Komise životního prostředí p. 

Čermákovi a místostarostovi p. Káparovi vyzvat těžební firmy a výkupce dřeva k předložení 

nabídek na těžbu a výkup cca 500 m3 dřeva pro rok 2015 v termínu do 11.03.2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. Kolář, p. 

Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 6. programu: Tříkrálová sbírka 

Předsedající předložila zastupitelům Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové sbírky 2015 

pořádanou Charitou České republiky ze dne 15.01.2015. Z uvedeného zápisu vyplývá, že na 

území obce bylo vybráno celkem 11.233,- Kč, z toho v místní části Lomec 3.409,- Kč a v obci 

Strážkovice 7.824,- Kč. Zastupitelstvo vzalo na vědomí Zápis o otevření pokladniček 

z Tříkrálové sbírky 2015 pořádanou Charitou České republiky ze dne 15.01.2015. 

Zastupitelstvo obce děkuje všem dárcům za jejich příspěvek. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo bere na vědomí Zápis o otevření pokladniček z Tříkrálové 

sbírky 2015 pořádanou Charitou České republiky ze dne 15.01.2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly předloženy žádné návrhy 

 
 

 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.00 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

 

Zapisovatel: 

 

 


